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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Él-e a Magyarország biztonsági érdekét sértő külföldi 
befektetések ellenőrzéséről szóló törvényben meghatározott jogkörrel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
2021. november 25-i dátumú sajtóközleményében arról értesítette a nyilvánosságot Jászai Gellért
befektető társasága, hogy háromoldalú előzetes megállapodást  kötött a  KZF Vagyonkezelő
Kft., a 4iG Nyrt., valamint a Rheinmetall AG. A megállapodás eredményeként a német cég
részvényvásárlással  és  tőkeemeléssel  25,1  százalékos  tulajdont  szerezhet  a  4iG  Nyrt.-ben,
amellyel a társaság legnagyobb nemzetközi stratégiai befektetőjévé válhat. A Rheinmetall AG
és  a 4iG Nyrt.  emellett  közös  informatikai  vállalat  alapításáról  is  megállapodott,  amely  a
jövőben  a  Rheinmetall  magyar  és  egyéb  nemzetközi  leányvállalatainak  IT  szolgáltatásait
biztosíthatja. A közlemény szerint az alapítók célja, hogy a 4iG a közös platformcégen keresztül
szolgálja ki a Rheinmetall magyarországi és egyéb érdekeltségeinek komplex informatikai igényeit,
illetve a társaság a hadiipari és védelmi informatikai megoldások fejlesztésében is részt vegyen.
Ennek megfelelően a közös informatikai cég lehet a Rheinmetall és a magyar állam beruházásában
Zalaegerszegen megvalósuló, és a világ egyik legmodernebb harcijármű-gyárának IT szolgáltatója
is 2023-tól.
 
Ennek kapcsán a következőket kérdezem Miniszter Úrtól:
 
1.) Érkezett-e Önhöz mint kijelölt miniszterhez a Rheinmetall AG-tól a Magyarország biztonsági
érdekét sértő külföldi befektetések ellenőrzéséről szóló 2018. évi LVII. törvény szerinti bejelentés a
tervezett tulajdonszerzésről?
 



 
2.) Elindult-e a törvény szerinti vizsgálat arról, hogy a külföldi befektető által a tulajdonszerzés
sérti-e Magyarország biztonsági érdekét?
 
3.)  Ha  időközben  már  lezárult  a  vizsgálat,  hozott-e  tiltó  döntést  a  Rheinmetall  AG tervezett
tulajdonszerzése ügyében? Ha nem, miért nem?
 
 
Demeter Márta
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